
 

 

Concept - Verslag Dorpsforum 22-11-2023 

Aanwezige leden: 54 
Afmeldingen: Marcel Arts, Styn Claessens,  Jos Geurts, Ron van de Hof, Gonnie Reuter, Jo 
Seuren, Gerard Spreeuwenberg, Mart Thijssen, Hay Vogels  
 

1. Opening. Voorzitter Erwin Janssen opent vergadering, en heet iedereen van harte 
welkom,  Hij geeft mensen op publieke tribune ruimte om aan te sluiten als ad-hoc lid. 
Emmelie Claessens sluit aan. 
  

2. Vaststellen agenda 
Agenda wordt conform vastgesteld 
 

3. Vaststellen verslag vorige vergadering  
Claudia Keijsers gaat niet mee doen bij nieuw Dörpshuus, maar ondersteunt wel het 
initiatief. Wordt aangepast in definitieve notulen.  
 

4. Status samenstelling nieuw Presidium 
Nog niet kunnen samenstellen.  Één persoon is positief.  Oproep door voorzitter om 
zich te melden.  
 

5. Vaststellen formele zaken Dorpsraad 
a. Voorstellen wijkagent Frank van der Heijden. Stelt zich voor en geeft aan hoe het 
staat met veiligheid t.a.v. inbraken, diefstal, verkeersongevallen in Ysselsteyn. 
Verontrustende ontwikkeling is digitale fraude.  Advies vanuit vergadering bij 
verhuurders van woningen arbeidsmigranten voorlichting te laten geven (met 
bijvoorbeeld hesjes). Verzoek van wijkagent om te melden als je situatie ziet.  
Problematiek huisvesting arbeidsmigranten wordt nog besproken, en Gemeente is 
bezig om te kijken wat te doen. Verder is Gemeente bezig met vaststellen van beleid.  

b. Vaststellen Jaar- en Financieel Verslag 2022 
Aanpassing jaarverslag gevraagd inzake namen Toeristisch Platform, en 
verkeersregelaars.  Compliment vanuit vergadering over de vele initiatieven in het 
Dorp. Per acclamatie wordt jaarverslag vastgesteld. 

Dorpsraadrekening positief ca. € 1.000.  Wensbus resultaat € 2.003 en subsidie voor 
komende 5 jaar is rond. YNB kent een verlies van € 2.274,00.  Besluit genomen om de 
abonnementen en advertenties voor 2024 te verhogen.  Kascommissie Marika 
Houben en Lei Potten hebben kas gecontroleerd en akkoord bevonden.  Financieel 
verslag wordt bij acclamatie goedgekeurd.  Ed Verschuuren wordt nieuw 
kascommissielid.  
 
b. Besluitvorming investering nieuwe Wensbus 
Toelichting door Sandra Claessens ontwikkelingen Wensbus. Presentatie is als bijlage 
bijgevoegd.  Gezien eisen duurzaamheid is investering van Elektrische bus 
noodzakelijk.  Keuze van Stichtingsbestuur ligt voor: een Ford Transit Elektrisch met 
een rolstoellift.  De stroom wordt straks geregeld middels laadpaal bij 
Tennisvereniging. Verzoek om besluit te nemen over investering ad € 110.000, 



 

 

financiering middels lease. Elektrische bus is overigens qua investering net zo duur 
als een bus met Diesel.  Vergadering gaat unaniem akkoord met besluit om 
investering te doen.  
 
c.  Ontwikkelingen Dorpspodium 

Jan Ewals geeft toelichting op ontwikkelingen. Nadat eerste jaren het podium goed is 
gebruikt is naderhand de Stichting Dorpspodium opgericht.  De Jeu de 
Boulesvereniging maakt intensief gebruik van de voorzieningen.  Inmiddels ook de 
investering gedaan in zeil en doeken om de wind tegen te houden.  Na problemen 
met elektriciteit is vraag opgekomen hoe in toekomst verder te gaan?   
Na veel overleg met Gemeente akte recht van opstal (looptijd van 30 jaar) voor het 
Dorpspodium.  Gemeente neemt kosten over deze akte voor haar rekening.  
Jaarlijkse kosten zijn echter voor rekening van het dorp. Verzoek om akkoord te gaan 
om jaarlijkse kosten via leefbaarheidsgelden te laten verlopen. Wordt per acclamatie 
akkoord gegeven.  
 
Complimenten vanuit voorzitter over stappen die door Dorpsraad zijn en worden 
gezet.  

6. Presentatie Gemeenteraadsleden Willy Hubers en Emmelie Claessens 
Presentatie als bijlage bijgevoegd.  
 

7. Presentatie Sandra Claessens inzake Dorpsraad  
Presentatie als bijlage bijgevoegd.  
Toelichting door Martijn Arts en Willie Koonings over vrijwilliger zijn. 
  

8. Forum in gesprek met de Gemeenteraadsleden en de Dorpsraad 
Stellingen in groepen.  
a. Vrijwilligerswerk zorgt voor verdere ontwikkeling in mijn carriere 
Ja, en met name Jera is een geweldige leerschool. Communicatie over 
vrijwilligerswerk is belangrijk.  Een vrijwilliger moet weten waaraan te beginnen.  
b. Ik draag graag een steentje bij in een van de werkgroepen 
Wisselende informatie. Mensen zijn al heel druk in verenigingen. Meer inhoudelijk op 
thema’s in te gaan.  Is deels ook wel een morele verplichting (als je iets komt halen, 
kun je ook iets gaan brengen).  
c. De juiste persoon op de juiste plek. Hoe krijgen we dit voor elkaar ?  
Persoonlijke echt geïnteresseerd. Forum vragen om 3 namen op te schrijven. Vraag in 
Forum is te vrijblijvend.  Ook buiten Forum mensen zoeken.  Zoek buiten de “ons 
kent ons groep”.  Zorg dat je van iedereen weet wat ze aan competenties hebben, 
om van daaruit mensen gericht te vragen. Hoe gaan we nieuwe inwoners er bij 
betrekken (wellicht via Welkomstpakket).  
d. Ik vind het belangrijk gehoord te worden door Gemeente Venray.  En ik draag hier 
graag een steentje aan bij.   
Jongeren er bij halen, en ouderen tijd laten besteden. Burgerraad in het leven 
roepen. Verbinding maken met Gemeenteraad.  
Oproep blijft staan om mee te doen of ideeën aan te geven.  



 

 

 
Vanuit Forum en Dorpsraad wordt hier een vervolg op gegeven.  
 

9. Statusupdate RAP (Realisatie Dorpsaccommodatie Plan) 
Korte update door Eric Michels. 
   
JERA subsidie op MUIP is goed gekeurd. JERA is bezig met omgevingsvergunning.  
Werkgroep is in gesprek met Gemeente over regelgeving. Volgend jaar slopen, en 
JERA is zoekende naar tijdelijke locatie (250m2).  Als er mensen met ideeën zijn graag 
doorgeven naar Stgdekoel@ziggo.nl 
 
Dorpshuus. Plan is inhoudelijk door ambtenaren beoordeeld, en nu voorgelegd aan 
de toetsingscommissie. Over 3 maanden adviesrapport vanuit toetsingscommissie en 
van daaruit naar college en raadsvoorstel.  Besluitvorming Gemeenteraad gepland 
over half jaar.  Doel is om in 2024 op de MUIP te komen, om in 2025 te realiseren.  
Ysselsteyn kan op basis van oude regeling “schoon door de poort.  Bezoek op 17 
oktober door Gemeenteraad en wethouder Daan Janssen.  Eric doet oproep voor 
uitbreiding sponsorcommissie voor het Dorpshuus.  Er zijn wel zorgen naar aanleiding 
van Gemeentebegroting 2026.  
 

10. Update ontwikkelingen Vliegveld de Peel  
Pieter Hermans geeft toelichting.  Notulen e.d. zijn vooraf rond gestuurd. Hij deelt 
zorgen over reactivatie van het Vliegveld. Dat betekent heel veel bewegingen die 
geluidsoverlast veroorzaken. Die komen bovenop bestaande oefeningen. Uit een 
onderzoek van Defensie lijkt het dat stikstof geen probleem is.  Het is maar de vraag 
of dat zo is.  Huidige situatie: proces ligt stil. Na besluit Ministerraad komt plan 
binnenkort ter inzage (8 weken).  Gemeente maakt een samenvatting en als je vindt 
om iets te melden doe het dan binnen de termijn.  
 

11. Rondvraag  

Duur vergadering – probeer het binnen 2 tot 2,5 uur te doen 

Hoe verder met vrijwilligers ? DR en Forum pakken dit verder op.  

Enkele weken geleden is bloembak verschoven. Het bord van Duits Kerkhof is anders 
niet te zien.  Wordt buiten vergadering verder besproken. 

 
De volgende vergadering wordt nog vastgesteld.  

  



 

 

Besluitenlijst 22 november 2023 
Nr Datum Wat 
1 15-06-2015 Notulen vergadering bestaan uit verslag met actie/besluitenlijst. Kort na vergadering verstuurd naar de leden die 

binnen 1 week kunnen reageren naar het presidium. 
2 15-06-2015 Presidium stelt commissies samen uit aangemelde leden. De commissie gaat met een opzet van start. 
3 16-12-2015 Communicatie: Eén maal per maand opinie stuk in YNB door DR voorzitter. Secretaris DR plaatst  

mededingen/ontwikkelingen/informatieve YNB berichten. 
Notulen Dorpsforum en Dorpsraad op website. Mail voor het forum via Dorpsraad/Willie Koonings naar leden 
doorgestuurd. Forumleden worden een week vooraf gaande de vergadering goed geïnformeerd over 
agendapunten. Facebook account Dorpsforum/Dorpsraad wordt aangemaakt. 

4 15-02-2016 -Rondom het plein geen reclame- en sandwichborden, wel een verzamel infobord. 
-De kermis en bijbehorende caravans verplaatsen naar het verharde gedeelte Lovinckplein. 
-Plan grasveld Lovinckplein, het forum vindt het een goed plan om uit te voeren indien hiervoor de financiering 
gevonden wordt. 

5 9-5-2016 Het adviesplan Lovinckplein van de werkgroep en de Dorpsraad aangenomen zonder de bij genoemde 
randvoorwaarden maar met de voorwaarde dat er binnen een periode van 4 maanden een evaluatie ter plekke 
plaats vindt. Hier zullen tenminste de aanwonenden, de werkgroep en ondernemers bij aanwezig zijn. 

6 9-5-2016 2.500 euro beschikbaar gesteld voor afwerking grasveld Lovinckplein. 
7 9-5-2016 Rolverdeling Dorpsforum-Dorpsraad en werkgroepen. 
8  9-5-2016 Notitie Maatschappelijke Ondersteuning Ysselsteyn. 
9 14-11-2016 Goedkeuring toekenning Leefbaarheidsgelden 2016 
10 14-11-2016 Vaststelling DOP 
11 14-11-2016 Vaststelling jaarplan 2017 
12 27-3-2017 Goedkeuring financiële verantwoording DR 2016 
13 12-6-2017 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2017 
14 27-09-2017 Goedkeuring mandaat werkgroep “Schone Lucht” 
15 27-09-2017 Goedkeuring start probleemoplossing zwaar verkeer Lovinckplein 
16 13-12-2017 Met inhoud bezig zijn en niet met de procedures 
17 26-03-2018 Vaststelling Jaarverslag 2017 
18 3-9-2018 Goedkeuring financiële verantwoording DR 2017 
19 3-9-2018 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2017 
20 3-12-2018 Goedkeuring adviezen Werkgroep Voorzieningen inzake Dorps Accommodatie Plan 
21 3-12-2018 Goedkeuring Procesvoorstel verkiezingen Dorpsforum 2019 
22 18-3-2019 Goedkeuring procedure samenstelling Dorpsraad – huishoudelijk reglement 
23 18-3-2019 Goedkeuring Jaarverslag 2018 en Jaarplan 2019 Dorpsraad 
24 17-6-2019 Benoeming nieuwe leden Presidium en Dorpsforum 
25 17-6-2019 Goedkeuring projectbrief RAP 
26 17-6-2019 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2018 
27 20-11-2019 Goedkeuring verzoek Leefbaarheidsgelden voor "koffie" 
28 20-11-2019 Goedkeuring Actualisering Ruimtelijke Visie Ysselsteyn 
29 20-11-2019 Goedkeuring vervolgplan MOY 
30 20-11-2019 Décharge Wergroep Kern & Toegangswegen 
31 10-6-2020 Goedkeuring financieel verslag 2018 en 2019 Dorpsraad 
32 10-6-2020 Akkoord voorstel haalbaarheidsonderzoek Dorpscöperatie 
33 10-6-2020 Akkoord start traject DOP 2021 - 2025 
34 10-6-2020  Goedkeuring benoeming nieuwe leden Dorpsraad 
35 3-12-2020 Goedkeuring benoeming nieuwe leden Dorpsraad 
36 3-12-2020  Décharge leefbaarheidsgelden 2020 
37 12-7-2021 Décharge Leefbaarheidsgelden 2021 
38 4-10-2021 Goedkeuring Dorpsaccommodatieplan Smelehof – Kerk 
39 4-10-2021 Goedkeuring Dorpsontwikkelingsplan 2021 - 2025 
40 23-3-2022 Décharge Financieel verslag Dorpsraad 2020 
41 25-5-2022 Goedkeuring Leefbaarheidsgelden 2022 
42 25-5-2022 Goedkeuring Huishoudelijk Reglement Dorpsraad 
43 13-3-2023 Goedkeuring akties YNB 
44 14-6-2023 Installatie nieuwe leden Forum 2023 - 2027 
45 14-6-2023 Goedkeuring Leefbaarheidsgelden 2023 
46 22-11-2023 Goedkeuring financiële verantwoording Dorpsraad 2022 
47 22-11-2023 Goedkeuring besluit investering nieuwe wensbus 

 


